

## 2022 年金砖国家工商论坛邀请函

2022年金砖国家工商论坛将于6月22日在北京以线上线下结合方式举行。论坛组委会诚邀贵机构线下出席本届论坛。

作为金砖国家领导人会晤的重要配套活动,金砖国家工商论坛是五国工商界共商合作、共谋发展的重要平台。本届论坛以"深化金砖工商伙伴关系,共创全球发展美好未来"为主题,围绕促进世界经济复苏、加快绿色转型、拥抱数字经济、扩大卫生健康合作、增强产业链供应链韧性等热点议题进行深入探讨。本届论坛将邀请金砖国家领导人出席开幕式并视频发表讲话,邀请金砖国家和全球发展高层对话会受邀国工商界领袖出席专题研讨并发言。

鉴于贵机构在相关领域的影响力,现诚挚地邀请贵机构线下出席论坛。论坛日程草案请参阅附件。

附件: 1.2022 年金砖国家工商论坛日程(草案)

2.2022 年金砖国家工商论坛报名表



## (Courtesy Translation)

## Invitation to BRICS Business Forum 2022

(To representatives of the business community)

June 7th, 2022

The BRICS Business Forum 2022 will be held in Beijing in an hybrid format on June 22<sup>nd</sup>. The organizing committee is honored to invite your esteemed organization to this forum.

As a major supporting event to the BRICS Summit, the BRICS Business Forum is an important platform for the business community of the five countries to explore cooperation and seek common development. With the theme of "Deepening the BRICS Business Partnership to Create Jointly a Better Future for Global Development", this year's forum will focus on such hot topics as promoting world economic recovery, accelerating green transition, embracing the digital economy, expanding cooperation in health, and enhancing the resilience of industrial and supply chains. The BRICS leaders will be invited to attend the opening ceremony and deliver speeches virtually. The business leaders from BRICS countries and the invited countries to the High-level Dialogue on Global Development will attend and speak at the panel discussions.

Given your organization's presence in the relevant field, the organizing committee cordially invite you to the forum. Please find attached the draft agenda and the registration form of the forum.

We look forward to your attendance at this year's BRICS Business Forum.

Best regards,

The Organizing Committee of

**BRICS Business Forum 2022**